
zápis č. 24 

 

Ze zasedání zastupitelstva městyse v Přídolí, konaného dne 1.8.2013  

                      

Omluveni: Martina Kamerová, Oldřich Matějíček 

Ověřovatelé zápisu: Vítězslav Jílek, Milan Bohdal 
 

Řádné zasedání zastupitelstva městyse č. 24 dne 1. 8. 2013 
 

Program jednání:  

1. Rozhodnutí o pověření advokátní kanceláře k zastupování ve věci 

insolvenčního řízení  

2. Rozhodnutí o způsobu financování výstavby nové ČOV 

3. Rozpočtová změna č.2/2013 

4. Žádost o směnu pozemku p.č. 2860/1 v kú. Malčice-Osek 

5. Žádost o prodej části pozemku p.č. 175/2 v kú. Přídolí 

6. Přijetí dotace  

7. Žádosti o provedení změny ÚPD 

8. Vizualizace zadání na úpravu návsi 

9. Různé 

a) Žádost TJ Sokol Přídolí 

b) Žádost o prodej poz. p.č. 2522/2 v kú. Malčice-Osek 

10. Diskuse 

 

 

Zahájení     

V úvodu zasedání starosta konstatoval nadpoloviční účast členů ZM. Zasedání je usnášeníschopné. 

Poté přednesl navržený program, který byl v bodě různé doplněn a poté jednomyslně schválen 

všemi přítomnými členy zastupitelstva městyse. K zápisu č. 23 ze dne 27.6.2013 nebylo 

připomínek.  

pro: 13     zdržel se: 0     proti: 0  

 

ad 1) V tomto bodě starosta zastupitele požádal o schválení rozhodnutí o pověření advokátní 

kanceláře při zastupování v insolvenčním řízení s JIP - Papírnou a.s. ve Větřní.  

Usnesení: zastupitelstvo městyse pověřuje starostu podepsáním plné moci s JUDr. Vladimírem 

Papežem, advokátní kancelář České Budějovice, nám. Přemysla 370 01 České Budějovice, 

k zastupování městyse v insolvenčním řízení s JIP - Papírnou Větřní a.s., Papírenská 2, 382 11 

Větřní, IČ: 45022526 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 13     zdržel se: 0     proti: 0  

 

ad 2) V tomto bodě starosta zastupitele požádal o rozhodnutí způsobu financování ČOV Přídolí. 

Na jednání se dostavili zástupci Komerční banky a ČSOB a vysvětlili zastupitelům rozdíl ve 

financování zpětným odkupem pohledávek a komerčním úvěrem a nabídli služby jimi 

zastupovaných peněžních ústavů. 

Usnesení: zastupitelstvo městyse rozhodlo o způsobu financování ČOV Přídolí komerčním 

úvěrem a pověřuje radu městyse vypsáním výběrového řízení. Zároveň si zastupitelstvo vyhrazuje 

rozhodnout o výběru nejlepší nabídky na svém zasedání. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 11     zdržel se: 0     proti: 2 

 

ad 3) V tomto bodě starosta zastupitele seznámil s rozpočtovou změnou č. 2/2013 (příloha 

zápisu). Rozpočtové příjmy se navyšují o 3.280.000,- Kč, rozpočtové výdaje se navyšují o 

186.000,- Kč.  Rozpočet je schodkový. Schodek činí 10.359.000,- Kč. Schodek rozpočtu bude 

uhrazen rezervou z let minulých a prostřednictvím úvěru od vybraného fin. ústavu. 

 



Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje rozpočtovou změnu tak, jak byla navržena.  

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 10                   zdržel se: 2     proti: 1 

 

ad 4) V tomto bodě starosta zastupitelům přednesl žádost p. Ludvíka Zikeše, bytem Přídolí-

Sedlice 3, 381 01,  o směnu pozemků p.č. 2860/1 za pozemek p.č. 2209/2, oba v kú. Malčice-

Osek. 

Usnesení: zastupitelstvo městyse souhlasí se směnou výše uvedených pozemků, starostu pověřuje 

jejím provedením. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 13     zdržel se: 0     proti: 0 

  

ad 5) V tomto bodě starosta zastupitelům přednesl žádost p.  Miroslava Krekáče a manželů 

Anežky a Bohumíra Komárkových o prodej částí poz. p.č. 175/2 v kú. Přídolí. 

Usnesení: zastupitelstvo městyse souhlasí s prodejem částí poz. 175/2 v kú. Přídolí, tak jak si je 

v mapě žadatelé vyznačili. V případě p. Krekáče zastupitelé požadují zarovnat prodávanou část 

s hranicí pozemku. Zastupitelstvo městyse schvaluje prodej části pozemku p.č. 175/2 v kú. Přídolí, 

žadatelům, manželům Anežce a Bohumírovi Komárkovým, bytem Přídolí 17, 381 01 Český 

Krumlov a p. Miroslavu Krekáčovi, bytem Přídolí 17, 381 01 Český Krumlov. Oběma za cenu 

50,- Kč/m
2
. Zaměření pozemku hradí kupující a zaměření proběhne za účasti zástupce městyse. Po 

ročním marném uplynutí lhůty pro naplnění tohoto usnesení pozbývá usnesení svou platnost. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 13     zdržel se: 0     proti: 0 

 

ad 6) V tomto bodě starosta požádal o schválení přijetí dotace (daru) na obnovu kapličky ve výši 

35.000,- Kč. 

Usnesení: zastupitelstvo městyse souhlasí s přijetím dotace (daru) na opravu kapličky ve výši 

35.000,- Kč. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 13     zdržel se: 0     proti: 0 

 

ad 7) V tomto bodě starosta zastupitelům přednesl žádosti firmy E’on a p. Ing. Arch. Václava 

Doležala o změnu ÚPD 

Usnesení: zastupitelstvo městyse          

 a) bere na vědomí žádosti firmy E’on a p. Ing. Arch. Václava Doležala.   

 b) souhlasí se zahrnutím koridorů pro trasu vedení 2x110 kV do nejbližší změny územního 

plánu nebo do nového územního plánu.         

 c) souhlasí se zredukováním plochy 2/13 vypuštěním části obsahující koridor pro vedení 

přípojky elektro pro FVE. Zároveň tato část bude vypuštěna ze seznamu veřejně prospěšných 

staveb s možností vyvlastnění. Tato úprava bude zahrnuta do nejbližší změny územního plánu 

nebo do nového územního plánu.          

 d) dává na vědomí, že v současné době neplánuje provádět žádnou změnu územního plánu, 

ani pořizovat plán nový. V případě 100% úhrady takové změny je však zastupitelstvo případnému 

zájemci ochotno udělit souhlas k provedení změny ÚPD.   

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 13     zdržel se: 0     proti: 0 

 

ad 8) V tomto bodě starosta seznámil zastupitele s vizualizací zadání na úpravu (revitalizaci) 

návsi, farské zahrady a ostatních prostor v Přídolí. Z diskuse vyplynula nejednotnost postojů nejen 

zastupitelů, ale i ostatních přítomných obyvatel městyse, proto bylo dohodnuto, že návrhy budou 

minimálně do března následujícího roku vystaveny na internetu a ve vývěsce a budou k nim 

sbírány připomínky. Poté proběhne veřejná diskuze na toto téma. 

     

 

 



9) Různé:  

9a) V tomto bodě starosta přednesl žádost TJ Sokol Přídolí o.s. o dodatečný příspěvek na provoz 

v souvislosti s postupem do vyšší soutěže a o odpuštění placení stočného. 

Usnesení: zastupitelstvo městyse souhlasí s odpuštěním placení stočného 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 13     zdržel se: 0     proti: 0 

návrh p. Jílek: navrhuji přidělit dotaci ve výši 10.000,- Kč na úhradu pokuty za neexistenci 

mládežnického oddílu 

pro: 4       zdržel se: 2     proti: 7 

návrh starosta: navrhuji přidělit dotaci ve výši 30.000,- Kč. 

pro: 9       zdržel se: 3     proti: 1 

zastupitelstvo městyse souhlasí s přidělením účelové dotace na provoz TJ Sokol Přídolí o.s. ve 

výši 30.000,- Kč. 

 

ad 9b) V tomto bodě starosta zastupitelům přednesl žádost manželů Tomáše a Kateřiny 

Mirvaldových o koupi pozemku p.č. 2522/2 v kú. Malčice-Osek. 

Usnesení: zastupitelstvo městyse souhlasí s prodejem pozemku p.č. 2522/2 v kú. Malčice-Osek, 

za cenu 150,- Kč/m
2
. Po ročním marném uplynutí lhůty pro naplnění tohoto usnesení pozbývá 

usnesení svou platnost. 

S usnesením zastupitelé projevili souhlas poměrem hlasů: 

pro: 13     zdržel se: 0     proti: 0 

 

 

3) Diskuze: 

p. Jílek - bylo služební auto Renault Fluence zapůjčeno radou Městyse na soukromou cestu do 

Chorvatska na dovolenou zdarma?  

Odpověď starosta – ano, podle občanského zákoníku existuje pouze zápůjčka, která je zdarma 

nebo pronájem. Rada schválila zápůjčku. Náklady spojené s provozem vozidla jsem hradil já.  

p. Bohdalová – podařilo se zaměřit všechny zbývající pozemky?  

Odpověď starosta – ano, máme je všechny zaměřeny. 

p. Cábová, p. Jílek – bude opravena křižovatka, cesta a vymletá místa po rallye? 

Odpověď starosta – ano, v následujících dnes se započne na jejich opravě 

 

Rozdělení pořadatelství na pouť: do půlnoci – p. Štěpánek, p. Písko, od půlnoci – p. Jílek, p. 

Bohdal 

 

Zasedání starosta ukončil ve 21,00 hod. 

 

 

 

Zápis ověřil:  ………………………    p. Ing. Vítězslav Jílek 

 

 

 

           ………………………    p. Milan Bohdal    

 

 

Jiří Štěpánek 

            starosta 

 

 

 

 

Zápis vyhotoven dne: 6.8.2013 


